
Pojasnilo
V poročilu z zbora krajanov

v KS Borisa Ziherta. objavlje-
nem v zadnji številki našega
časopisa. smo zapisali odgo-
vor predsednika izvršnega
sveta občinske skupščine Juri-
ja Zavca o gradnji trgovine v
tej soseski. Jurija Zavca je na-
ša novinarka obiskaia po zbo-
ru krajanov, na omenjenem
zboru pa je izvržni svet zasto-
pala Nada Gorše.


